
ЗАПИСНИК   

СА ДВАДЕСЕТ ДРУГЕ РЕДОВНЕ     СЕДНИЦЕ СКУПШТИНЕ 

ОПШТИНЕ БОСИЛЕГРАД 

 

 Седница је одржана 13.09.2019. године, у великој сали за седнице у згради 

Општинске управе  општине Босилеград,  са почетком у 13.30 сати. 

Седницу је, у складу са чланом 97. Пословника Скупштине отворио и њоме 

председавао, Славчо Владимиров,  председник Скупштине oпштине Босилеград. 

  Поред одборника седници Скупштине су присуствовали: Саша Миланов, 

заменик председника Скупштине,   Владимир Захаријев, председник општине;  Иван 

Јорданов, заменик председника општине; Стефан Стојков,  помоћник председника 

општине; Миодраг Јакимов,  начелник Општинске управе;  чланови Општинског већа: 

Љиљана Анакиев, Даниел Зарев;  Смиљка Митова, саветник за буџет и финансије; 

Снежана Стојилковић, саветник за имовинско правна питања; Данијел Миланов, 

радник ангажован на  пословима израде пројеката за потребе Општинске управе;   

Владимир Стојнев, саветник за послове правне правне помоћи, Предраг Трајков, 

директор Јавног предузећа „Услуга“; Владимир Глигоров, директор Гимназије, 

Војислав Божилов, директор Установе Центар културе „Босилеград“.   

 Секретар Скупштине  је извршла прозивку. Председник Скупштине је 

константовао да је на почетку седнице присутано 27   одборника и да постоји кворум за 

рад и пуноважо одлучивање.  

 Председник Скупштине, је затим  обавестио одборнике да им је предлог дневног 

реда са одговарајућим материјалом достављен уз позив за седницу и  да је Општинско 

веће  доставило предлог за допуну   Дневног реда XXII редовне седнице Скупштине 

општуне Босилеград заказане за 13.09.2019. године, и то:  

1. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о другој  измени   

Програма пословања ЈП „Услуга“  Босилеград за 2019. годину, са проекцијом 

за 2020. и 2021.  годину,  

2. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о првој  измени   Програма 

пословања Јавног предузећа Ветеринарска амбуланта „Босилеград“ за 2019. 

годину, 

3. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о другој измени и допуни 

Финансијског плана Установе Центар културе „Босилеград“ за 2019. годину, 

4. Предлог решења о давању сагласности на   измену Финансијског плана Дома 

здравља Босилеград за финансијска средства из буџета општине Босилеград,  

5. Предлог одлуке о прибављању грађевинског земљишта у јавну својину 

општине Босилеград.   
 

 Скупштина је са 22 гласова  за прихватила предлог Општинског већа за допуну 

Дневног реда.   

 Председавајући је предложио да се споји расправа од  4. до  6. тачке дневног 

реда и   од 8.  до 11. тачке дневног реда.  

  Скупштина је, са 23 гласова за,   прихватила предлог за спајање расправе по 

наведеним тачкама.  

 Пошто више није било предлога за измену или допуну дневног реда,  Скупштина 

је са 23 глaсова  за, утврдила за данашњу седницу, следећи 

 

                                        Д н е в н и  р е д 

 

1. Предлог одлуке о утврђивању назива улица и других делова насељемих места на 

     територији општине Босилеград, 

2. Предлог одлуке о јавним расправама,  

3. Предлог одлуке o одобравању реализације пројекта за санацију и довршење 

     спортско школске хале у Босилеграду,   



4. Предлог решења  о давању сагласности на Одлуку о другој  измени  и допуни 

     Финансијског плана Основне школе „Георги Димитров“ у Босилеграду за 2019. 

     годину,  

5. Предлог решења  о давању сагласности на Одлуку о  другој  измени 

     Финансијског плана за финансијска средства из буџета општине Босилеград, 

     Гимназије у Босилеграду за 2019. годину, 

6. Предлог решења  о давању сагласности-потврђивању   Одлуке о усвајању првог 

      ребаланса Финансијског плана Спортског савеза општине Босилеград и клубова 

      чланица за 2019. годину,  

7. Предлог одлуке о IV ребалансу буџета општине Босилеград за 2019. годину, 

8. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о другој  измени   Програма 

пословања ЈП „Услуга“  Босилеград за 2019. годину, са проекцијом за 2020. и 

2021.  годину,  

9. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о првој  измени   Програма 

пословања Јавног предузећа Ветеринарска амбуланта „Босилеград“ за 2019. 

годину, 

10. Предлог решења о давању сагласности на Одлуку о другој измени и допуни 

Финансијског плана Установе Центар културе „Босилеград“ за 2019. годину, 

11. Предлог решења о давању сагласности на   измену Финансијског плана Дома 

здравља Босилеград за финансијска средства из буџета општине Босилеград,  

12. Предлог одлуке о прибављању грађевинског земљишта у јавну својину општине 

Босилеград.   

13. Питања и предлози. 

 

РАД ПО ПОЈЕДИНИМ ТАЧКАМА ДНЕВНОГ РЕДА 

 

 

ПРВА ТАЧКА: Предлог одлуке о утврђивању назива улица и других делова насељемих   

места на територији општине Босилеград 

         Председник Скупштине је  питао одборнике  да ли има потребе да се подноси 

уводно излагање по овој  тачки дневног реда.  

  Пошто су одборници оценили да нема потребе да се подноси уводно излагање, 

председник Скупштине је отворио расправу. 

 За реч се јавио Владимир Захаријев, председник општине:-Желим да кажем  да је 

то веома потребна Одлука,  која би између осталог омогучила доставу поштанских 

пошиљки. Имали смо комисију, учествовао сам и ја са мојим главним кординатором за 

ту Одлуку,  Данијелом  Миланов и  члановима Већа. У комисију су и директори јавних 

предузећа, радници из Катастра,  тако да смо ишли на јавне расправе у Рајчиловци у 

Босилеград. У Рајчиловци су предложили неке називе на улица који они знају ул. Бреза 

ул. Дрен итд. Када донесемо Одлуку и објавимо  у   Службенм гласнику,  имамо 

дозволу од Министарство. Много је битно како ће да буде у  селима. Улица Слободан 

Петков од новог  моста па до Магурке и Улица Стамен Генов Рогљинска  улица до 

Радичеваца. Треба да се обезбеде бројеви за куће за улице и то електронски. Имамо 

проблем ко ће да плати бројеве на кућама,  пошто су називи улица  рађени по другом 

пројекту. Обезбедићемо средства из Министарства за бројеве.  

 Председник Скупштине је, пошто више није било учесника у расправи, ставио 

на гласање предлог одлуке.  

 Скупштина је,  затим са 23 гласова за, донела  Oдлуку о утврђивању назива 

улица и других делова насељемих места на територији општине Босилеград. 

 

ДРУГА ТАЧКА: Предлог одлуке о јавним расправама 

 Председник Скупштине је  питао одборнике  да ли има потребе да се подноси 

уводно излагање по овој  тачки дневног реда.  



 Пошто су одборници оценили да нема потребе да се подноси уводно излагање, 

председник Скупштине је отворио расправу. 

 Пошто се нико није јавио за реч, Скупштина је, са 23 гласа за, донела   

 Одлуку о јавним расправама. 

 

ТРЕЋА ТАЧКА: Предлог одлуке o одобравању реализације пројекта за санацију и  

довршење спортско школске хале у Босилеграду 

             Председник Скупштине је  питао одборнике  да ли има потребе да се подноси 

уводно излагање по овој  тачки дневног реда.  

  Пошто су одборници оценили да нема потребе да се подноси уводно излагање, 

председник Скупштине је отворио расправу. 

 За реч се јавио Славчо Миланов: -Интересује ме ко ће да буде власник спортске 

школске хале у Босилеграду  ко ће да буде инвеститор и ко ће да буде извођач.  

 За реч се јавио Владимир Захаријев:- Када је почела изградња хале,  инвеститор 

је била општина,  после је то право  стекло Министарство просвете. Како  је предузеће 

које било извођач радова  отишло у стечај направљени су нови пројекти. Ми смо 

конкурисали према Норвешкој амбасади. Наши инжињери су  направили  предрачуне, 

али нисмо прошли. У  договору са надлежним  министрима,  са преседништвом и са 

председником државе постигли смо договор да се пренесу паре на  предрачун. 

Закључком Владе паре су пренете. Општина ће бити  инвеститор за довршетак и 

санацију  спортске школске сале,  на даље. 

 Пошто се више нико није јавио за реч, Скупштина је, са 22 гласова  за,  донела 

Одлуку o одобравању реализације пројекта за санацију и  довршење спортско школске 

хале у Босилеграду.  

 

ЧЕТВРТА  ДО ШЕСТА ТАЧКА: 4. Предлог решења  о давању сагласности на Одлуку о 

другој  измени  и допуни Финансијског плана Основне 

школе „Георги Димитров“ у Босилеграду за 2019. 

годину, 5. Предлог решења  о давању сагласности на 

Одлуку о  другој  измени Финансијског плана за 

финансијска средства из буџета општине Босилеград, 

Гимназије у Босилеграду за 2019. годину, 6. Предлог 

решења  о давању сагласности-потврђивању   Одлуке 

о усвајању првог ребаланса Финансијског плана 

Спортског савеза општине Босилеград и клубова 

чланица за 2019. годину 

          Председник Скупштине је  питао одборнике  да ли има потребе да се подноси 

уводно излагање по овим   тачкама  дневног реда.  

  Пошто су одборници оценили да нема потребе да се подноси уводно излагање, 

већ да известиоци одговарају на питања одборника,   председник Скупштине је отворио 

расправу. 

 За реч се јавио Методи Чипев: - Купили смо четири компјутера лап топа за нове 

дигиталне учионице и за електронски дневник. Постоји  грешка на позицији 170,  то су 

капитална одржавања и та позиција више не постоји. Имамо нашу позицију где 

Министарство пребацује паре од пет милиона девесто шесдесет седам хиљада динара за 

фасаду школе.  

 За реч се јавио Славчо Миланов:-Интерсује ме ко је извођач радова на  школи и 

до када треба да се заврши.  

 За реч се јавио Владимир Захаријев,  председник општине:-Један од уговоре са 

државом је да се направи фасада основне школе. Разговарали само са надлежним 

министром и успели смо то да одрадимо. Добијен је папир по коме  може да се распише 

тендер и ситуације ће плаћати држава преко основне школе. Ко ће да буде извођач 

видећемо у понедељак,  има рок за жалбу. 

 По закљученој расправи, Скупштина је: 



- са 22 гласа за донела Решење о давању сагласности на Одлуку о другој  

измени  и допуни Финансијског плана Основне школе „Георги 

Димитров“ у Босилеграду за 2019. годину 

- са 21 гласом за донела Решење решења  о давању сагласности на 

Одлуку о  другој  измени Финансијског плана за финансијска средства 

из буџета општине Босилеград, Гимназије у Босилеграду за 2019. 

годину 

- са 21 гласом за донела Решење о давању сагласности-потврђивању   

Одлуке о усвајању првог ребаланса Финансијског плана Спортског 

савеза општине Босилеград и клубова чланица за 2019. годину 

 

СЕДМА ТАЧКА: Предлог одлуке о IV ребалансу буџета општине Босилеград за 2019. 

                               годину 

 Председник Скупштине је  питао одборнике  да ли има потребе да се подноси 

уводно излагање по овој  тачки дневног реда.  

 Пошто су одборници оценили да нема потребе да се подноси уводно излагање, 

председник Скупштине је отворио расправу. 

 Пошто се нико није јавио за реч, Скупштина је, са 21 гласом  за, донела   

 Одлуку о IV ребалансу буџета општине Босилеград за 2019.  годину. 

 

ОСМА ДО ЈЕДАНАЕСТА ТАЧКА: 8. Предлог решења о давању сагласности на 

Одлуку о другој  измени Програма пословања ЈП 

„Услуга“  Босилеград за 2019. годину, са 

проекцијом за 2020. и 2021.  годину, 9. Предлог 

решења о давању сагласности на Одлуку о првој  

измени   Програма пословања Јавног предузећа 

Ветеринарска амбуланта „Босилеград“ за 2019. 

годину, 10. Предлог решења о давању сагласности 

на Одлуку о другој измени и допуни Финансијског 

плана Установе Центар културе „Босилеград“ за 

2019. годину, 11. Предлог решења о давању 

сагласности на   измену Финансијског плана Дома 

здравља Босилеград за финансијска средства из 

буџета општине Босилеград 

 

         Председник Скупштине је  питао одборнике  да ли има потребе да се подноси 

уводно излагање по овим   тачкама  дневног реда.  

  Пошто су одборници оценили да нема потребе да се подноси уводно излагање, 

председник Скупштине је отворио расправу. 

 За реч се јавила Дивна Велинова:- Ако може неко да нам објасни о каквим 

изменама се ради. 

 За реч се јавио Владимир Захаријев:- Један део од одговора је био кад сам 

причао о спортској школској хали. Јуче је била једна цифра за халу,  данас кад су 

стигли пројекти и број се мења. Треба да се направи фасада Основне школе,  да се 

направи спорстка школска хала, затим нова улица и Рода вода. Паре које смо добили од 

Европе и од Дирекција за воде имали смо их на улаз сад треба од нас да их дамо њему 

улаз, јер тендер је он добио и њему на излаз без тога неби могло да се ради. 

 По закљученој расправи, Скупштина је: 

- са 21 гласом за донела Решење о  давању сагласности на Одлуку о 

другој  измени Програма пословања ЈП „Услуга“  Босилеград за 2019. 

годину, са проекцијом за 2020. и 2021.  годину 

- са 21 гласом за донела Решење о  давању сагласности на на Одлуку о 

првој  измени   Програма пословања Јавног предузећа Ветеринарска 

амбуланта „Босилеград“ за 2019. годину 



- са 21 гласом за донела Решење о  давању сагласности на Одлуку о 

другој измени и допуни Финансијског плана Установе Центар културе 

„Босилеград“ за 2019. годину 

- са 21 гласом за донела Решење о  давању сагласности на   измену 

Финансијског плана Дома здравља Босилеград за финансијска 

средства из буџета општине Босилеград 

 

ДВАНАЕСТА ТАЧКА: Предлог одлуке о прибављању грађевинског земљишта у јавну 

                                         својину општине Босилеград 

 

         Председник Скупштине је  питао одборнике  да ли има потребе да се подноси 

уводно излагање по овој  тачки дневног реда.  

  Пошто су одборници оценили да нема потребе да се подноси уводно излагање, 

председник Скупштине је отворио расправу. 

 За реч се јавио Владимир Захаријев:-Да би могли да направимо пројекте како би 

могли радници и други грађани код индустријске зоне прођу и све да је фино и да се 

скрати пут поново сме вршили договор са државом. Направими смо договор са 

надлежним  министарством,  Зораном Михајловић,  председницом  Владе,  ЈП „Путеви 

Србије“,  предрачуни су износили десет милиона и нешто плус ПДВ. Иза  Кобос да се 

пробије пут до горе. Инвестиција је била на 20 милиона и потписано је од државе. Те 

паре одлазе на рачун ЈП „Србија путеви“ и  надлежних институција. Добићемо објекат 

у ширини од 8 метара са тротоарима  са обе стране. Улазимо у привредне објекте  Инак, 

Храст, Кобос,  Чарапара,  продужује се право од Кобос где се заокружује објекат и 

идемо према реци. 

  Пошто се више нико није јавио за реч, Скупштина је, са 21 гласом   за,  донела 

Одлуку o прибављању грађевинског земљишта у јавну  својину општине Босилеград 

 

ТРИНАЕСТА ТАЧКА:Питања и предлози. 

 За реч се јавио Владимир Захаријев: -Прошле године кад се је буџет усвајао 

напоменуо сам да ће бити година изградње у Босилеграду и од тога не одистајем. 

Говорили смо за фасаду основне школе, за спортско школску халу.  Желим да вам 

кажем да у договору са Телекомом,  са МТС-ом,  поново са државом,  почела су 

реновирања. Монтира се 4Г опрема на целој територији. Наш захтев је гласио да на 

одређене локације побољша квалитет мреже како би могло да се ради  школа која има 

електронски дневник, Дом здравља има електронске рецепте,  општина има 

електронске  матичне књиге. У Радичевцима је завршена инсталација 30.08.2019.  

године,  јуче је пуштена,  Бесна Кобила инсталација се монтрира 13.09.2019 године. 

Јуче је завршена инсталација у Горњој Лисини, инсталација 10.09.2019. године је 

завршена на Танком  Риду. Рибарци 11.09.2019.  године је пуштена, Босилеград 

29.08.2019. године, Црноок 19.08.2019. године, вредност инвестиције је шестнаест 

милиона динара. На задњем  састанаку на коме смо били,  рекли смо да у неким  селима  

чим се погоршају временски услови,  нестаје  електрична енергија.  

Асвалтиран је пут километар четрсто деведесет метара према селу Рикачево. То је на 

основу  нашег захтева који се пројектира од границе и до рудника у Караманица. 7 

километра су одобрена још прошле године, али нису могли да се пуште у оптицај док 

се пројекат не направи. Што се тиче Љубата пројекат гласи Босилеград – Љубата-

Трговиште,  ту се раде три и по километра, где се минира и проширује се пут. 

Инвестиција је 270 милиона динара, што држава то плаћа. Седам до девет километра,  

од Романовог  моста према Босилеграду,  биће преасвалтиран пут. Захваљујем се свима 

који су помогли да се направи пројекат,  инвестиција је од 220 метара низводно,  ускоро 

ће се расписати  тендер и почиње се са изградњом Кеја у продужетку према 

Рајчиловској цркви. Доћи ће директор ЈП „Србије воде“,  Тузовић. Инвестиција вредна 

32 милиона. А 300 метра узводно изгради ће се цео сфер водни до Воденици. Тренутно 

су рађена 800 метара Рода Вода. ЈП „Услуга“ је добила тендер за Милевци који је у 



дужина од 7 километара. Направили смо план, јер нико из Србије није се јавио,  зато је 

ЈП „Услуга“ конкурисала. Набавили смо велики багер који олакшава радове приликом 

копања. За паре које смо конкурисали према  Европи су око 18 милиона. Пројекат треба 

да буде завршен до 1. септембар 2020. године. Само довођење воде од Милевци је око 

7,5 литара до 11 зависно,  даје нам могућност да не  користимо пумпе из поље. У 

Извору можемо  да појачамо излаз. Има државни пројекат који предвиђа да у 

општинима  и у држави у периоду од 4 године свако село има и водовод и 

канализацију. 

 Настао је велики проблем са војним  возилима, јер задње годину дана не могу да 

се региструју. Технички сервиси су наводно добили допис по коме се они  немогу 

регистровати. Пре недељу дана дошли су у Босилеград.   Милан Петровић је позвао  

радника из сервиса да дође. Дошли смо до закључак да нема возило које неможе да се 

региструје само треба да испуњавају  одређене услове. Најважнији документ за сва 

возила је да имају прву регистрацију. Што се тиче УАЗ-а нису могли да нађу број 

шасије,  зато су се пријавили какао би укуцали бројеве. они који  немају бројеве да се 

пријаве. Спремност државе и ми што смо организирали треба да се искористи и сви 

који имају потребу то да заврше.   Члан Већа,  Данијел Зарев добио је задатак да прави 

досије и да позове Агенцију за безбедност саобраћаја и да се сваки проблем у 

законским  оквирима реши. Атести  за возила који се преправљају,  приколице од сад на 

даље  вршиће  се у Босилеграду  само треб да се у општини поднесе захтев. 

 Много је битна ставка Кобос. Од једном се дешавају два проблема. Одједном се 

најављује да се затвори погон Кобос и да се затвори бензинска пумпа.  

У Кобосу су радила 76 радника,  инвеститор је давао изузетно добре плате. Добили смо 

допис у коме  пише да  газда  захваљује на доброј сарадњи због слабе њихове продаје у 

Европи и рецесија у Немачкој захваљује се на рад у Босилеград, а  недељу дана пре тога 

је знао да ће доћи председник у Босилеград и рекли су да ће да га приме у Кобос,  тад 

сазнајемо д да се отвара погон у Врању. Дражава је пре годину дана потписала да ће да 

паре од 940 хиљада евра у Врање за запошљавање  300 радника. То је био договор пре 

него што је погон отворен у Босилеграду. Много су уложили у Кобос,  једино машине 

могу   да  узму. Разговарали смо са радницима  Кобоса и написали смо допис. 

Дошли смо до сазнање да је  пуму затворила финансијска инспекција која је дошла и 

због неких  неуредности затворила пумпу на 15 дана. Тражили смо шефа Републичког 

штаба,  Марића он је рекао да напишемо допис,  тако да су нам помогли преко одређене 

институције како би имали у Боислеграду ванредно снадбевање горивом и на томе 

радимо. Дошле су цистерне са горивом који се налазе у Лукари. 

 Лекари  ВМА,  Београд долазе наредног  петка и то 6 специјалиста.   Свако ко се 

је пријавио, а  и ко није може да дође у Дом здравља. У Бугарској за упис студената и 

даље возимо и довозимо.  

 За мост у Љубати  тражили  су хидромитологична испитивања,   платили смо 

их 72.000.  Испопставило  се по  пројекту да треба  мост са  једна страна да се сруши,  а 

друга страна да се подигне. Затим се прави нови пројекат,  директор ЈП „Услуга“,  

Предраг  Трајков   је дао  сагласност. 

 За реч се јавио Славчо Миланов:- Контејнери су пуни  смећем, ја колико знам 

једном недељно су их празнили, тако да директор ЈП „Услуг“ ту активност убрза два 

пута недељно. Интерсује ме зашто Кобос не ради,  када је газда уложио 500.000 еура у 

објекат а иде у Врање где отвара погон. Захтевамо  од наше власти да обавезно у 

сарадњу са државним секретарима пронађе кривца за Кобос. У осталом да се тражи под 

хитно други инвеститор и да се ослободи од свих  дажбина како би дошао и отворио 

погон и запослио раднике.  

 За реч се јавио Владимир Захаријев:-Ми смо одмах нашли другог  инвеститора и 

држава нам је обећала  помоч и решићемо проблем. Велико олакшање ће бити  мобилна 

телефонија 4Г и за писање рецепта по селима која имају  амбуланте.  

 



Председник Скупштине Славчо Владимиров је затим, с обзиром да је дневни ред 

за данашњу седницу исцрпљен, закључио двадесет другу    редовну  седницу 

Скупштине у 15  сати и 25 минута. 

 

Цео ток седнице Скупштине је снимљен.   

 

 

 

     ЗАПИСНИЧАР                                                                               ПРЕДСЕДНИК 

                                                                                                           Скупштине општине  

                                                                                                                   Босилеград 

                                                                                                             Славчо Владимиров 
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